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Interpelujący radny: Andrzej Obecny 

Radny zwrócił uwagę, że część kostek brukowych na wyłożonych nimi ulicach w śródmieściu wystaje 

ponad poziom drogi. Zaproponował opracowanie jakiegoś systemu monitorowania stanu tych 

nawierzchni, aby w miarę szybko reagować i naprawiać uszkodzenia mniejszym nakładem sił i 

środków. Radny zwrócił się o przyjrzenie się temu problemowi.  

(Odpowiedzi podczas sesji udzielał Z-ca Prezydenta Miasta Marek Biernacki 

 

http://bip.um.slupsk.pl/rada_miejska/interpelacje/27895.html
http://bip.um.slupsk.pl/rada_miejska/interpelacje/osoby/28.html
https://youtu.be/Dki8SBqLKWM?t=3h19m51s

